

شروط وأحكام الحملة الترويجية الخاصة بالتحويل الفوري إلى باكستان

Instant Transfer to Pakistan campaign Terms and Conditions

1. **Campaign Period:** 15 June – 31 December 2024

1. **فترة الحملة الترويجية:** 15 يونيو – 31 ديسمبر 2024

2. To get the instant discount, a promo code must be applied successfully before submitting the transfer.

2. للحصول على الخصم الفوري، يجب استخدام الرمز الترويجي بنجاح قبل إرسال التحويل

Promo Code	Instant-PK	Instant-PK	الرمز الترويجي
Description	<p>Get instant discount on Exchange Rate and 100% waiver on ADIB Transfer Fees for transfers up to PKR 1.5 million to 30+ banks in Pakistan.</p> <p>The promo code can be used for unlimited number of transfers to Pakistan during the promotion period.</p> <p>The Correspondent Bank Fee / Beneficiary Bank Fee may apply.</p>	<p>أحصل على خصم على سعر الصرف و 100% إعفاء من رسوم التحويل من مصرف أبوظبي الإسلامي بمبلغ يصل إلى 1.5 مليون روبية باكستانية إلى أكثر من 30 بنك في باكستان</p> <p>يمكن استخدام الرمز الترويجي لعدد غير محدود من التحويلات إلى باكستان خلال فترة العرض</p> <p>قد يتم تطبيق رسوم البنك المراسل \ البنك المستفيد</p>	الوصف

3. The promo code is valid to **31 December 2024**

3. تسري الرموز الترويجية حتى **31 ديسمبر 2024**

4. **Instant Transfers:** Please read the [Key Facts Statement \(KFS\)](#) for Instant Transfers to Pakistan. For details on Instant Transfers to Pakistan, [please click here](#).

4. **التحويل الفوري:** يرجى الاطلاع على بيان الحقائق الأساسية (KFS) للحوالات الفورية إلى باكستان. لمزيد من المعلومات عن التحويل الفوري إلى باكستان يرجى [الضغط هنا](#).

5. **Exchange Rate Discount:** The promo code will only give discount on the spot exchange rate of ADIB prevailing at the time of executing the conversion transaction. If there is any currency conversion by the correspondent bank, intermediary bank, and/or the beneficiary bank, the respective exchange rates of the relevant bank(s) will apply as-is.

5. تمنح الرموز الترويجية خصماً فقط على سعر الصرف السائد لدى مصرف أبوظبي الإسلامي وقت إجراء معاملة الصرف. إذا كان هناك أي تحويل للعملة من البنك المراسل أو الوسيط أو المستفيد، يتم تطبيق أسعار الصرف الخاصة بالبنك (البنوك) ذات الصلة كما هي

6. **Fee Waiver:** The promo code will only give 100% Waiver on the ADIB Transfer Fee and Charges. Other charges, such as, correspondent banking fee, intermediary bank fee, and/or beneficiary bank fee etc. may apply.

6. تمنح الرموز الترويجية ما نسبته 100% إعفاء فقط على رسوم ومصاريف التحويل من مصرف أبوظبي الإسلامي. قد تطبق رسوم أخرى، مثل رسوم البنك المراسل، ورسوم البنك الوسيط، أو رسوم البنك المستفيد وما إلى ذلك

7. The Individual ADIB (UAE) customer must hold an active current/savings account in the UAE in AED currency and submit an International Remittance or Transfer transaction to Pakistan via ADIB (UAE) Mobile Banking or Internet Banking to be eligible to apply the promo code.

7. يجب على أي متعامل لدى مصرف أبوظبي الإسلامي (الإمارات) أن يكون لديه حساب جاري/توفير النشط في دولة الإمارات بعملة الدرهم وأن يقدم معاملة تحويل إلى باكستان أو معاملة تحويل دولية عبر الخدمات المصرفية عبر الهاتف المتحرك أو الخدمات المصرفية عبر الإنترنت من مصرف أبوظبي الإسلامي (الإمارات) ليكون مؤهلاً لاستخدام الرمز الترويجي

8. Any cancellations, refunds, rejections, and/or reversals will be processed as per the [General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services and Cancellation Policy](#). If the transaction is cancelled, the conversion should be at the spot exchange rate of ADIB prevailing at the time of executing such conversion transaction

8. تتم معالجة أي عمليات إلغاء أو استرداد أو رفض أو إلغاء وفقاً للشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية وسياسة الإلغاء. في حال إلغاء المعاملة، يجب أن يتم الصرف بسعر الصرف السائد لدى المصرف وقت إجراء معاملة الصرف هذه

9. The existing benefits related to discounts and waivers on transfers and remittances fees and charges given to specific customer segments, such as, Gold, Diamond etc. remain as-is and the promo codes can be availed additionally for further discounts (as applicable)

9. سوف تبقى المزايا الحالية المتعلقة بالخصومات والإعفاءات على رسوم التحويلات والمصاريف الممنوحة لفئات معينة من المتعاملين، مثل الفئة الذهبية والماسية وما إلى ذلك، كما هي ويمكن الاستفادة من الرموز الترويجية بالإضافة إلى ذلك للحصول على مزيد من الخصومات (حسب ما هو مطبق)